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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,

az Országgy űlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a közigazgatási és igazságügy i

miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez „Miért nem kapta meg

eddig a magyar állampolgárságot Schmied Magdolna?” címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

2010. június 1-jén kihirdették A magyar állampolgárságról szóló 1993. évi LV.

törvény módosítását, amely 2011 . január 1-jétől lehetővé teszi a határon túli magyaroknak a

magyar állampolgárság könnyített úton való megszerzését . A korábbi törvény számos

megkötést tartalmazott – köztük az állandó magyarországi lakcím meglétét –, amelynek

hatályon kívül helyezését a Jobbik üdvözölte, mi több : már választási programjában is

szorgalmazta . Szeretnék azonban egy konkrét eset kapcsán Miniszter úrhoz fordulni .

Egy halmajugrai asszony fordult hozzám problémájával, akinek élettörténete

külőnősen megrázó, de egyben nagyon tanulságos is. Az erdélyi cigány értelmiségi családból

származó Schmied Magdolna (szül . : Balogh Magdaléna, a .n. : Kovács Julianna, szül . idő :

1948.09.28.) a romániai rendszerváltás idején menekült Magyarországra, 1994-ben kapta meg



a végleges letelepedési engedélyt. 2001-ben igényelt el őször állampolgárságot, 2002-ben

pedig sikeresen vizsgázott a honosításon, ám 2004-ben elutasították, mivel nem rendelkezett

telektulajdonnal. Ennek oka, hogy Schmied Magdolna sok honfitársunkhoz hasonlóan a

lakásmaffia áldozata lett, lakását elvesztette, jelenleg egy istállóban él, amelyre tulajdonjoga

nincs, csak haszonélvezeti joga . A halmajugrai asszony 2009-ben másodszor is beadta

kérelmét, melyet 2010-ben indoklás nélkül újfent elutasítottak . A tavaszi választások után —

talán a szavazófülkék kétharmados forradalmában is bízva — Balog Zoltán államtitkárho z

fordult, személyesen utazott fel Budapestre a Képvisel ői Irodaházba, csak hogy aztán

államtitkár úr személyi titkára a folyosón adjon kérdésére elmondása szerint semmitmond ó

választ .

Kérem tehát Miniszter Urat, szíveskedjen utánajárni a fentieknek és tájékoztatn i

arról, hogy Schmied Magdolna többszöri kérelme valójában a saját hibájából került-e

visszautasításra, vagy hivatali hanyagság gyanúja is felmerülhet-e az ügyében? Kérdezem

továbbá, hogy esetében várható-e előrelépés, biztosítja-e a Kormány most, illetve az új

eljárási rendben az ő egyszerűsített honosítási eljárását is ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010. november 4 .

Szávay István
országgyűlési képviselő

Jobbik Magyarországért Mozgalom


	page 1
	page 2

